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嘉兴南洋万事兴化工高限公司
Jiaxing Nanyang Wanshixing chemical co., LTD 

地址：嘉兴市乍浦港区市场西路 458 号 ADD: N。.458,West Shichang Road,Zhapu Harb。r Area, 

电话： 0573-82216761 Jiaxing, Zhejiang,China. 

传真： 0573-82283181

网址： www.jxnychemical.c。m

邮箱：“扩9138@163.c。m

TEL : 0573-82216761 

FAX : 0573-82283181 
WEB: wwwJxnychemical.com 
E-mail: Ii扩9138@163.eom

南嚣囊团

喜典南海市事舆化工自nng司
Jiaxing Nanyang Wanshixing chemical c。. , LTD 

多元化·规模化·集团化·国际化
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嘉兴南洋万事兴化工有限公司，地处浙江省嘉兴市乍浦港区，占地 20 亩，目前拥有甲基四

氢苯哥生产流水线四条，年生产能力 30000 吨，是浙江南洋集团的第二家化工子公司．

由于浙江南洋集团原化工厂的销售供不应求，因原厂区面积不能满足生产需求，公司的进一

步发展受到了严重束缚，需扩大生产规模以满足公司进一步良性发展要求．因此，成立了嘉兴南

洋万事兴化工有限公司，并与国夕t,/~司合作，引入甲基四氢苯哥生产专业技术人员，采用国外先

进生产工艺和设备，专门致力于生产WNY系列液态环氧树脂固化剂－甲基四氢苯酶，利用嘉兴

港区的区域优势和资源优势，建成全球最大的酸面固化剂生产基地．

公司生产工艺严格，设备先进，技术力量雄厚，保证产晶质量稳定，性能优越，已通过

1509001 质量管理体系认证和 14001 环境体系认证．公司是全国环氧树脂技术应用学会会员单

位，在国内外电子、电工、绝缘材料、灌封材料等领域已占有一席之地，在害户群中具有良好的

口碑．公司秉；jf< II保证－济质量，保持一级信誉”的经营理念，坚持”害户第一”的原则为广大

害户提供优质的服务．欢迎来电治讼业务！

Jiaxing Nanyang Wanshixing chemical co., LTD., is located in Jiaxing Zhapu port zone, Zhejiang,China, 
with a floor area of 20 mu, currently has four production line of Methyl tetrahydrophthalic anhy由ide，也e

annual production capacity of 30000 tons, is the second chemical subsidiary of zhejiang Nanyang group. 
Due to the sales of the original chemical plant in short supply, and due to the original plant area couldn’t 
meet the production demand, our 岛rther development was badly bound, we were urgently expanding 
the production scale to meet 旬r也er development requirement. Therefore,Jiaxing Nanyang Wanshixing 
chemical company is established accordingly. At the same time we establish close and long-term 
cooperation relationships with foreign companies, and in位oduce prof1臼sional technician , adopt foreign 
advanced production technology and equipment, specialize in producing WNY series liquid 叩oxy resin 
curing agent - Me也yl tetrahydrophthalic anhy创巾， we take use of Jiaxing port regional advantages and 
resources advantages, to build 由e world'’s largest production base of anhydride curing agent. 
We have strict production technology, advanced equipment, strong technical force, to ensure product 
quality stability, superior performance ,we has accessed 1809001 quality management system 
certification and 14001 environment system certification. As a member unit of the national epoxy resin 
technology application, we have gained a foothold in China and abroad in the field of electronics、
electrical engineering 、 insulating materials and po忧ing material, etc., we have a good reputation in the 
customers. 
We adhere to the ”guarantee the quality of first-class, keep the best level of credibility" business 
philosophy, adhere to the ”customer first" the principle, provides the high quality service for the o町
customers. Welcome call us for business negotiations! 
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化学名称 z 甲基四氢基邻苯二甲酸自干

CAS : 26590-20-5 

EC : 247-830-1 

简称 z 甲基四氢苯哥

英文名称： Methyl tetrahydrophthalic anhydride,MTHPA 

分子式：C9H1003

结构式 z
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相对分子量： 166.178 （按 1987 年国际相对原子质量）

圄襄s WNY 系列甲基四氢邻苯二甲酸面应符合表 1 要求，

宙飞飞主l 州Yl002 I 州YlOOl I…8 I 
外观

色泽（铀－钻）呈
密度， g/cm3, 20℃ 

结晶点，。C

粘度， Pa.s 25。C 呈

酸值， mgKOH/g

面基含量，%，呈

阳热减量，%，120。C呈

浅黄色透明液体，刑瞒杂质
300# 200# 

1.21±0.05 

< -15 < 0 

0.060 0.045 0.040 

表 1

660-685 

41.5 

2.00 

性能特点

纯度高、色泽浅： 能直接制得或调制成所需的各种色彩的

环氧树脂制自．

粘度低： 浇铸、灌封、浸j黄的工艺性好，浇铸时可加入大

量填充剂，使固化物性能优良．

性能稳定、凝固点低、适用期妖： 在室温下可以妖期存放．

挥发性小： 毒性低、加船损失小，毒性仅为肢类固化剂的

二十分之一至四十分之一．

E溶性好： 本产晶能同所有环氧树脂E溶，混合粘度低，

同时加热固化时体系收缩率小．

用途介绍

本产晶是电子工业、机电工业产晶必不可少的新型精

细化工产晶．广泛适用于灌封、浇铸、包封、层压、模盟、

粘合、缠绕等工艺．环氧树脂固化剂：电子电气绝缘材料

(VPI 电机浸渍／干式变压器I Ii感器浇注／高压开关／电

窑器） , LED数码筐灌封胶，饰晶披覆（水晶滴塑打磨胶），

玻璃钢复合材料（CNG 气瓶／风电叶片／电器套营）．

贮存．包装和运输

25 公斤塑料桶或 220 公斤铁桶包装，本晶在运输过

程中须防潮、防火、防水，贮存于干操通风的仓库．

Chemical Name: Methyl tetrahydrophthalic anhydride ( MTHPA) 

M。lecL』lar formula: C9H1003 

M。lecular weight: 166.17 

CAS N。： 26590-20-5

EC: 247-830-1 

Structural f。rmula:
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Physical and chemical properties: 
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It has many excellent properties: high purity, light color, low viscosity, 

g。。d processing prope此ies, low volatility, low toxicity, low solidifying 

point, durable at ro。m temperature and so on. 

Quality indicat。rs:

民「飞飞」：j WNY1002 I WNY1001 I WNY1008 I 
Appearance Yellowish transparent liquid, no impurity 

Color&Lustre(Pa-Co）亘 300# 200# 

Density 20℃（g/cm3) 1.21 士0.05

Freezing Point （。＇C)

Viscosity 25°C (Pa玛 S

Acid Value(mgKOH/g) 

Acid anhydride (g）主

Loss when heated % 
120°( s 

< -15 

0.060 0.045 

660-685 

41.5 

2.00 

< 0 

0.040 
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Uses: 

The product is a new material for electronical & 

mechanical products and widely used in casting, 

sealing, winding, and bonding of electronic 

components, automobile pa时s, transformers, 

high v。ltage capacitors, mutual inductors, and 

the impregnation of electronic components, 

resist。rs, hybrid integrated circuits. More。ver, it 

is used for fiberglass irrigation pipes，。ii pipes, 

water filter boxes, insulative bushing, insulated 

paint and so 。n.

St。rage, Packing & Transp。同ati。n:

25kg plastic drum or 220kg metal pail. Avoid 

moisture, fire and water. Kept in dry and 

ventilating place. 
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主 mpany 

南洋企业创建于 1992 年，以浙江南洋集团为母公g_) .. , 

农业等诸多产业领域，构筑起多远化产业科学连接，高效运行的产业体系．

企业所处浙江省嘉兴市，位于长江三角洲城市群的中心，高速发达的陆海空立体到E网络，使这里成为

了中国乃至世界人流、物流、信息首~囊相扩散的中心．优势的地理位置使企业发展坐拥天时地利．以市场

为导向，以科技创新为动力，以现代化管理为依托，南洋企业经过数十年的市场开拓，积累了丰厚的技术与

人才存量．

南洋印染：拥奇多套涤纶化纤染色加工生产线，可实现年生产加工能力 2.5 亿米；南洋塑料化工和南洋

万事兴化工：拥有业界领先的甲基四氢苯面生产流水线，年生产能力达4万 5 干吨，产晶销售到全球各地，

受到各界的广泛青睐；南洋箱包拥有 12 条专业手袋生产线，具有年产 300 多万只箱包的产能；南洋农业以

人与自然为主体，开发建设观光农业生态园，融植物生态、餐馆娱乐、休闲观光、农家体验为一体，培育具

有生命力的生态即t农业精晶工程．

南洋产晶以忠诚的质量方针，优质的服务体系赢得了终端市场的广泛认可，成就了企业自牌的基业．”以

诚信经营未来”，南洋致力于发展成为多行业并举、相辅相承的知名企业集团．

Nanyang enterprise, founded in 1992, zhejiang nanyang group as the parent company, its holding subsidiaries. 

Involved in chemical indus町， printing and dyeing, bags, agricultural, and many other industries, build 缸 industrial

scientific connection, efficient operation of the industrial system. 
Ente叩rises in jiaxing city, zhejiang province, is located 扭曲e center of the Yang士ze river delta urban agglomeration, 

armed with developed high-speed three-dimensional transport network, make it become the China and the world 

people, logistics, information gathering and the center of the diffusion.Enterprise development advantages of 
geographic location is sitting on the right place, right time.Market-oriented, science and technology innovation 

as 也e power, which is based on modem management, af王er decades of nanyang enterprise market development, 
accumulated the rich stock of technology and talents. 

Nanyang printing and dyeing: have multiple sets of polyester dyeing processing production line, which can realize 

annual production and processing capacity of 250 million meters. 

Nanyang plastic chemical and nanyang eve可也ing chemical: has the indus町 leading four hydrogen methyl benzene 
anhydride production lines, annual production capacity of 45000 tons, product sales to all over the world, widely 

favored by people 企om all walks oflife. 

Nanyang bags has 12 professional handbags production line with annual output of more 也an 300 production capacity 

of ten thousand bags only. 
Nanyang agricultural to man and nature as the main body, development construction of sightseeing agriculture 

ecology garden, plant ecology, restaurants, entertainment, leisure tourism, farming experience, fostering vitality of 

ecological si启tseeing agriculture excellent project. 
Loyalty in nanyang product quality policy, quality of service system in the terminal market won wide recognition, 

achievement ente甲rise brand foundation.叮he good faith management” in the future, nanyang committed to the 

development of a more industry simultaneously,，也11 accord of famous enterprise group 

浙江南洋集团
ZheJiang Nanyang Group 

嘉典南洋万事兴化工有限公司
Jiaxing Nanyang Wanshixing Chemical Co., LTD 

嘉提市南洋生态农业有限公司
Jiaxing Nanyang Ecological&Agriculture Co., LTD 

嘉我市南洋印染有限公司
Ji缸ing Nanyang Printing&Dyeing Co., LTD 

嘉我市南洋箱包有限公司
Ji缸ing Nanyang Bags&Suitcases Co., LTD 
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